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تهرانپرازتهرانپرازتاکسیبرقیتاکسیبرقیمیشودمیشود

شنبه  شنبه  11 اردیبهشت  اردیبهشت 14031403- شــماره  - شــماره  90749074
ساماندهیآسیبهایاجتماعیبهصورتمستمردرپایتخت

فاطمه تنهایی، شــهردار منطقه ۸ تهران: نظــارت و پایش مســتمر فضاها و نقــاط پاکسازی شــده از معتادان، 
کارتن خواب ها، متکدیان و کودکان کار همواره در دستور کار معاونت های خدمات شهری و امور اجتماعی منطقه 

قرار دارد، اما با توجه به فرسایشی بودن مجموعه اقدامات، مستلزم حمایت از عوامل اجرایی مناطق است.

جمعآوری559معتادمتجاهردرمنطقه19
حسین اخگرپور، سرپرست شــهرداری منطقه ۱۹ تهران: طرح جمع آوری و ســاماندهی معتادین متجاهر در 
تمامی معابر، فضاهای بی دفاع شــهری و بزرگراه هــای نواحی پنج گانه در حال اجراســت و تاکنون ۵۵۹ معتاد 

متجاهر و بی خانمان شناسایی و در مراکز تعیین شده ساماندهی شده اند.

کاهش حقوق بیش از ۲۵۰۰۰ نفر از پرسنل بانک های ادغامی
 طبق قانون مصوب ســال 1399تعداد 5بانک و مؤسسه )بانک 
انصار-بانک حکمت ایرانیان –بانک قوامین -بانک مهر اقتصاد- 
مؤسســه کوثر(در بانک ســپه ادغام شــدند.قبل از این اقدام 
کارکنان بانک های ادغامی کارگر محسوب می شدند و از ابتدای 
سال 1401با تبدیل وضعیت، مستخدم رسمی دولت در بانک 
سپه و به اصطلاح کارمند شــدند. این تبدیل وضعیت برخلاف 
مــواد 6، 9، 12و 21قانون کار و کنوانســیون های بین المللی 
در حوزه کارگری اســت و عملا در میــزان پرداخت حقوق و 
مزایای فعلی و بازنشســتگی آینده این افراد شکاف و کاهش 
زیادی ایجاد کرده است چون قبل از این ادغام و تا ابتدای سال 
1401به عنوان کارگر دستمزدشان 95درصد حقوق و مزایای 
بیمه تامین اجتماعی بود و طبق همین لیســت و معدل مبلغ 
2سال آخر بازنشسته می شدند اما در حال حاضر و با تغییر نوع 
استخدام تنها۷0 درصد حقوق و مزایای تأمین اجتماعی شامل 
حالشان می شود و مسلما در احتساب معدل 2سال آخر و مبلغ 
بازنشستگی شان تأثیر منفی خواهد داشت. این در حالی است که 
ما به مدت 25سال حق بیمه کارگری پرداخت کرده ایم و الان که 
در شرف بازنشستگی هستیم باید مطابق کارمندان و اشخاصی 
که طی این ســال ها مبلغ کمتری حق بیمه پرداخت کرده اند، 
حقوق و مزایا دریافت کنیم. این کار نقض قانون و تضییع حقوق 
ماست.درخواست داریم تا شرایط بازنشستگی ما مطابق قانون 

کارگری لحاظ شود.
 جمعی از کارکنان بانک های ادغامی 

خسارت سال گذشته کشاورزان ایلامی پرداخت نشد
بیمه های کشــاورزی خسارت ســال گذشته کشــاورزان را 
نپرداخته اند و همین باعث شــده که امســال این اقشار توان 
ناچیزی برای ادامه کار داشــته باشند. ورود به فصل کشاورزی 
بدون دریافت خسارت از بیمه ها و نیز وارد شدن خسارات جدید 

با بارندگی ها و خشکسالی ها دست کشاورزان را بسته است.
رمضانی از ایلام

ثبت تابعیت فرزندان از پدران غیرایرانی تسریع شود 
طبق قانونی که ســال 1398در مجلس تصویب شد فرزندانی 
که از مادران ایرانی و پدران غیرایرانی به دنیا می آیند می توانند 
تابعیت ایرانی کسب کنند. من ســاکن کرمان و مادر 4 فرزند 
از همسر خارجی هستم که بلافاصله بعد از تصویب این قانون 
اقدام به تشــکیل پرونده جهــت اخذ تابعیت بــرای فرزندانم 
کردم. متأســفانه از آن موقع تا الان جواب اســتعلام نهادهای 
ذیربط به اداره اطلاعات کرمان ارســال نشده است.این تأخیر 
مشکلات زیادی را برای فرزندان من به وجود آورده است چون تا 
نهایی شدن پرونده و ثبت تابعیت قانونی، از حق بیمه، تحصیل 
و ازدواج محرومند. علت این اهمال کاری و تأخیر چیســت؟ از 
دولت محترم درخواست داریم تا سازمان ها و نهاد های مربوط و 

دست اندر کار این طرح را ملزم به تسریع در اجرای قانون کنند.
 نرگس از کرمان

روستای جرسقان؛ محروم از ابتدایی ترین امکانات رفاهی 
روســتای جرســقان واقع در اســتان فارس و از توابع مرکزی 
شهرستان شیراز از بسیاری امکانات رفاهی و اولیه محروم است. 
جاده این روستا هنوز آسفالت نشده و عبور و مرور خودروها هر 
بار باعث پراکنده شدن گردوغبار زیادی در هوای روستا می شود.
آب شرب فشار بسیار کمی دارد و استحمام به یک معضل تبدیل 
شده اســت. داخل کوچه ها تیر برق نیست و شب ها در تاریکی 
مطلق فرو می روند. اینها تنها بخشی از مشکلات مردم و ساکنان 
این روستاست. مسلما با ادامه این وضعیت افراد زیادی مجبور به 
ترک روستا و مهاجرت به شهرهای بزرگ و روآوردن به مشاغل 
کاذب خواهند شد.خواهش می کنم تا دیر نشده نسبت به رفع 

این مشکلات اقدام کنید.
 از جوانان روستای جرسقان

بخش هایی از اتوبان همت نیاز جدی به مرمت فوری دارد
اتوبان همت در مسیر غرب  به شرق، حد فاصل کردستان تا گاندی 
حتی بخش های زیر سازی  شده هم بیرون ریخته و به شن و ماسه 
رسیده است. از متولیان تقاضا می شود نسبت به مرمت فوری این 

بخش اقدام کنند؛ چرا که عامل اصلی ترافیک این مسیر است.
آرام از تهران 

پرونده پروژه مسکونی رضوان قم هنوز به سرانجام نرسیده است
 سال 1390یک شرکت پیمانکاری با وعده و وعید و عوام فریبی 
تعدادی از ســاکنان منطقه زنبیل آباد قم را ترغیب به ثبت نام 
برای پیش خرید آپارتمان در این منطقه کرد. بسیاری از مردم 
مثل خود من به امید خانه دار شــدن و خلاصی از مستأجری 
در این پروژه ثبت نام کردند و بنا بــود که 132واحد ۷5متری 
تحویل متقاضیان شود. ســال ها از این ماجرا گذشت و خبری 
از پیشــرفت در ســاخت و تحویل این آپارتمان ها نشد.پس از 
پیگیری های فراوان متوجه شــدیم که این طرح کلاهبرداری 
بوده و این شرکت به جای 132خانوار 1400خانوار را ثبت نام 
کرده است. خوشــبختانه با اقدامات قانونی و پیگیری شاکیان 
این افراد سود جو دستگیر و محاکمه شدند. به رغم اینکه حکم 
صادره برای آنها در ابتدا افساد فی الارض و اعدام درنظر گرفته 
شد اما در دادگاه تجدید نظر این حکم به 25سال حبس تقلیل 
پیدا کرد. مسئله اصلی اینجاست که هنوز و پس از گذشت 5سال 
این پرونده باز است و مالباختگان در بلاتکلیفی به سرمی برند. 
تمام پولی هم که جهت ضرر و زیان به شاکیان پرونده پرداخت 
شده 100میلیون تومان است که به اندازه رهن یک آپارتمان هم 
نیست. مانده ایم که چطور حق خود را از این افراد مطالبه کنیم! 
چه کسی پاسخگوی سال های از دست رفته و بی ارزش شدن پولی 

است که با هزار زحمت پرداخت کرده بودیم؟
جمعی از مالباختگان طرح رضوان شهر قم

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم

ارسال پیام کوتاه خوانندگانپیامک

  bamardom_hamshahri@تلگرام با مردمپیام

تعمیرگاهخودروهایبرقی
تجهیز ناوگان تاکسیرانی تهران به ناوگان برقی تا آن اندازه نزدیک هست که زیرساخت های 
شهری پایتخت برای آن فراهم شود. در این زمینه تعمیرگاه تخصصی خودروهای برقی 
در پایتخت راه اندازی شده است. عبدالمطهر محمدخانی، سخنگوی شهرداری تهران در 
این باره می گوید: با توجه به گارانتی 5ساله تاکسی های برقی جدید نگرانی بابت خدمات 
پس از فروش آنها وجود نخواهد داشت. او با اشاره به اینکه بناست از چین تعدادی خودروي 
برقی وارد شــود می افزاید: واردات تنها راه حل شــهرداری تهران برای نوسازی ناوگان 
حمل ونقل فرسوده پایتخت نیست بلکه به جهت استفاده از ظرفیت خودروسازان داخلی 
توافقنامه ای با کمک وزارت صمت منعقد شده اســت. محمدخانی با بیان اینکه در کنار 
استفاده از ظرفیت واردات از تولید داخل بهره خواهیم برد، گفت: تاکنون با چند شرکت 
داخلی برای تامین خودرو قرارداد بسته شده است. باهمکاری سازمان تاکسیرانی ارتباط 
بین شرکت خودروساز داخلی و وزارت صمت برقرار شده و در همین راستا خودروهای برقی 
جایگزین خودروهای قبلی شدند. رئیس مرکز ارتباطات و اموربین الملل شهرداری تهران 
ضمن اشاره به این موضوع که قیمت خودروی برقی بیشتر از خودروهای پیشنهادی قبل 
است، گفت: با تحقق بودجه ای که دولت برای بهبود و راه اندازی خودروی برقی قرار داده 
است، قیمت تمام شده خودروی برقی معادل قیمت خودرویی می شود که در گذشته برای 
نوسازی مورد نظر بود. در این باره تصمیم بر این است که با همکاری سازمان تاکسیرانی و 
هماهنگی شرکت های خودروساز، با هدف تسهیلگری و حمایت از رانندگان قراردادی میان 
تاکسیرانان و شرکت های خودروساز شکل بگیرد. از سویی طبق گفته سخنگوی شهرداری 
تهران با همکاری شرکت مپنا تا 3 ماه آینده قرار است خودرو برقی سواری دیگری در ابعاد 
سمند و به ارزش 800میلیون تومان نیز تامین شود. همچنین با داخلی سازی سایر قطعات 

که با خودروی بنزینی مشترک است می توانیم تولید داخلی را افزایش دهیم.

اولویتیبهنامبرقیسازیناوگان
برقی سازی  ناوگان حمل ونقل تهران یک اولویت شهری است. 
محسن هرمزی، معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری تهران در 
این باره می گوید: متأسفانه سال هاست شهرداری ها در نوسازی 
ناوگان حمل و نقل عمومی دچار مشکلاتی هستند که برای حل 
این مشکلات بررسی های لازم انجام شده است. البته در شورای 
ششم توجه ویژه ای به حمل ونقل عمومی شده و در سال جاری 
بیش از 50درصد از بودجه شــهر تهران به موضوع حمل ونقل 
اختصاص یافته است و برقی سازی  ناوگان و ایجاد شبکه نظارتی 
هوشمند در شهر در اولویت قرار گرفته اســت. هرمزی درباره 
برقی سازی  ناوگان حمل ونقل شهر تهران می گوید: در پایتخت 
یکی از معضلات مهم برقی ســازی  بوده است که با کمک دولت 
قرارداد بیش از 65هزار تاکســی برقی منعقد شده که در هفته 
آینده برای هزار دســتگاه، فراخوان متقاضیان تاکســی انجام 
می شود. 2500دستگاه اتوبوس برقی و 150هزار موتورسیکلت 
برقی به ناوگان شهر تهران اضافه می شود تا از این طریق کاهش 
آلودگی هوا در نیمه دوم سال را شاهد باشیم. هرمزی می افزاید: در 
توسعه برقی سازی  تنها به انتقال تجهیزات بسنده نکرده ایم بلکه 
سازوکاری ایجاد شد که تولید خودرو و موتورسیکلت برقی را در 
شهر تهران داشته باشیم. معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری 
تهران می افزاید: شهرداری تهران آمادگی دارد تجربیات خود را در 

برقی سازی  ناوگان در اختیار سایر کلانشهرها قرار دهد.

حکایتتأمینبرقخودروها
بخش هــای اولیــه مربــوط بــه 
زیرســاخت های تأمیــن بــرق این 
خودروها انجام شــده و فعلا ۷4نازل 
در ســطح شــهر، بــرق خودروهای 
برقی را تأمین خواهند کرد؛  براساس 
قراردادهایی که با مپنا منعقد شده نیز 
تعدادی ایستگاه شارژ در حال نصب 
اســت که تأمین برق آنها با مساعدت 
و همکاری وزارت نیــرو انجام خواهد 
شد. از سویی با توجه به مدت گارانتی 
تعیین شــده، این باتری هــا تا حدود 
۷ســال نیاز به تعویض ندارند و این 
قابلیت را دارند که با یک بار شارژ، 350 
تا 500 کیلومتر پیمایش داشته باشند. 
اما از  آنجــا که باتری ایــن خودروها 
موضــوع مهمی اســت شــهرداری 
خواستار تضمین عملکرد باتری ها از 
شرکت خودروساز و تولیدکننده است 
که البته علاوه بر شــهرداری، وزارت 
صمت نیز نسبت به تضمین عملکرد 

آنها تأکید کرده است.

تهراندرکلاسجهانی
به کارگیری تاکســی های برقی در 
تهران اگرچه اقدام جدیدی است 
اما بسیاری از شــهرهای دنیا نیز 
به ســمت اســتفاده از موتورهای 
غیراحتراقی در حرکت هســتند. 
این اقدام گامی مؤثر برای کاهش 
مصــرف ســوخت و به تبــع آن 
کاهش آلودگی هوای تهران است. 
همچنین هزینه تردد تاکســی ها 
را نیــز کاهش می دهد. از ســوی 
دیگر نگاه شــهرداری این است که 
خودروهای فرســوده از رده خارج 
شوند. خودروهای برقی نیز به تدریج 
جایگزیــن خودروهای فرســوده 
خواهند شــد؛ این در حالی است 
که خروج تعــدادی از خودروهای 
فرسوده طی هر سال، جزو تکالیف 
تعیین شده از ســوی شورای شهر 
است اما محدودیت هایی در تولید 
خودروهای مناسب تاکسی توسط 

خودروسازان داخلی وجود دارد.

پروژه یادگار امامره یک گام به اجرا نزدیک  تر شد
رئیس شورای اسلامی شهر تهران 

عمرانی
از رفع بیشتر معارضان پروژه شاخه 
غربی بزرگــراه یادگار امــام)ره( 

خبرداد.
به گزارش همشهری، مهدی چمران، رئیس شورای 
اسلامی شهر تهران درجریان بازدید از پروژه شاخه 
غربی پروژه یادگار امام اجــرای این پروژه را کاری 
بســیار پیچیده اما راهگشا دانســت و گفت: رفع 
معارضان این طرح در حال اتمام است و تنها چند 
ملک شــخصی باقی مانده که رفع ایــن موارد نیز 
به زودی به اتمام می رســد. وی درخصوص سختی 
کار اجرای این پروژه و تلاش دوره ششــم مدیریت 
شهری برای اتمام این طرح بیان کرد: احداث شاخه 
غربی بزرگراه یادگار امام پروژه ای بود که از قبل آغاز 
شده، اما چون پیچیده بود و مشکلات زیادی داشت، 
در دوره قبلی متوقف ماند و رها شــد، به طوری  که 
به گفته پیمانکار، دســتور داده شد شمع هایی که 
اجرا شده بود قطع شود. البته این کار انجام نشد و 
امروز می بینیم همین شمع ها قابل استفاده است و 

پایه پل ها روی آن قرار می گیرد.

هماهنگی برای ساخت تونل 3۵۰متری
رئیس شورای شــهر تهران شــاخه غربی بزرگراه 
یادگار امــام را یکی از مهم ترین پروژه های شــهر 
برشــمرد و تصریح کرد: این طرح به زمان نیاز دارد 
تا به نتیجه برسد. تونل 350 متری ای که قرار است 

اجرا شود در فضای سختی از لحاظ موقعیت منازل 
مســکونی قرار دارد، اما اقدامات آن انجام شــده و 
به هماهنگی هــای لازم با پلیس و شــورای تامین 
شهرستان و اســتان نیاز دارد.  او با اشاره به اتصال 
پروژه تا آزادراه تهران- ساوه از مردم خواست در این 
زمینه همکاری داشته باشند و مسیر طولانی تری 
طی کنند تا با بهره برداری از این پروژه مهم از مزایای 

آن بهره مند شوند.
چمران با اشاره به درنظر گرفتن اصول مهندسی در 
اجرای این پروژه گفت: ما شهر و زندگی شهری را با 
یک بزرگراه قطع نکردیم، همان گونه که در بزرگراه 
نواب می بینیم و از لحاظ شهرسازی درست نیست.  
او افزود: در این طرح تردد به خوبی صورت می گیرد، 
به تونل و اگزوزفن نیاز ندارد و طی عملیاتی جدید، 
از فضای میانی معبر برای روشــنایی تونل استفاده 

شده است.
چمران درخصوص جزئیات رفــع معارضان پروژه 
نیز گفت: رفع معارضان پروژه کار بسیار مهمی بود؛ 
مواردی از دادگاه حکم مــاده9 گرفتند و در موارد 
دیگر نیز توافق با وزارت دفــاع، آموزش و پرورش، 
ارتــش و صاحبان املاک خصوصی چند ســال به 
طول انجامید که در دوره ششم پیگیری های لازم 
برای حل این مسائل انجام شــد.  وی افزود: گرچه 
رفع معارضان این پروژه زمان برد، اما دیگر به پایان 
رسیده و فقط تعدادی املاک شخصی باقی مانده که 

آن هم به زودی به اتمام می رسد.

اختصاص ۶.۵ همت اعتبار
پروژه شــاخه غربی بزرگــراه یادگار امــام یکی از 
پیچیده ترین پروژه های عمرانی پایتخت محسوب 
می شود که در دوره ششم مدیریت شهری به مرحله 

اجرا درآمده است.  
معاون فنی و عمرانی شــهرداری تهران با اشاره به 
هزینه های اجرای این طرح گفــت: 5هزار میلیارد 
تومان برای اجرای شــاخه غربی پروژه یادگار امام 
و یک هزار و 500 میلیارد تومان برای رفع معارضان 
این طرح اختصاص یافته اســت. هادی حق بین در 
امام  جریان بازدید از پروژه شاخه غربی بزرگراه یادگار 
گفت: ما هر نقطه ای را که بتوانیم با آن طرح را افتتاح 
کنیم در برنامه قرار داده ایم. برای اجرای مسیر غرب 
به شمال این طرح با فرودگاه مهرآباد هماهنگی شد 
و یک واحد ســنگ بری که از معارضــان طرح بود، 
تملک و رفع معارض شد. طی 5 ماه آینده این مسیر 
در اختیار شــهروندان قرار خواهد گرفت و ترافیک 
محدوده رفع خواهد شد. او با اشاره به اینکه این پروژه 
از جنوبی ترین نقطه بزرگراه یــادگار امام در میدان 
جی آغاز می شود و با عبور از اراضی آموزش و پرورش، 
ارتش و وزارت دفــاع به بلوار بهار، بزرگراه شــهید 
بروجردی، بزرگراه آزادگان و آزادراه تهران- ســاوه 
متصل می شود، درخصوص زمان آغاز اجرای طرح 
گفت: حجم قابل توجهی از کار در میدان جی صورت 
می گیرد و در جلسات برگزارشــده با پلیس راهور 
طرح های ترافیکی نهایی شــده اســت و به محض 

اینکه انسداد ترافیکی صورت بگیرد اجرای آن آغاز 
خواهد شد.

انتقال ترافیک روی پل تا ۶ ماه آینده
معاون فنی و عمرانی شهرداری تهران درباره جزئیات 
زمانبندی اجرای این طرح گفت: در گام اول، میدان 
فتح، مسیر غرب به شــمال که از مسیرهای اصلی 
اســت، ظرف 2 تا 3 ماه آینده به سرعت اجرا خواهد 
شد و به دلیل پیش تنیدگی دهانه ها و تکنیک های 
اجرایی، تا 6 ماه آینده ترافیک روی پل منتقل خواهد 
شد.  حق بین همچنین بیان کرد: معارضان در طول 
اجرای طرح رفع شده اند و از بخش های بعدی این 

پروژه به تدریج بهره برداری خواهد شد.

کاهش بار ترافیکی میدان آزادی 
رئیس پلیس راهور تهــران بزرگ نیز درباره مزایای 
تکمیل پروژه شاخه غربی بزرگراه یادگار امام گفت: 
بار ترافیک میدان آزادی، بزرگراه آیت الله سعیدی، 
میدان فتح و معابر اطراف با تکمیل شــاخه غربی 

بزرگراه یادگار امام سبک خواهد شد.
سرهنگ ابوالفضل موسوی پور با بیان اینکه این پروژه 
در پادگان جی از بزرگراه یادگار امام به پروژه آزادگان 
متصل می شود گفت: بار ترافیکی در بزرگراه آیت الله 
ســعیدی، میدان آزادی و بزرگراه شــیخ فضل الله 
سنگین است و اگر شاخه غربی به سمت میدان فتح، 
بلوار بهار و بزرگراه شــهید بروجردی افتتاح شود، 

محله های بزرگراه آیت الله سعیدی و میدان آزادی 
که با گره های ترافیکی روبه رو بودند، سبک تر خواهند 
شد. وی با تأکید بر اهمیت تکمیل شاخه شرقی طرح 
ادامه داد: در بزرگراه بسیج به علت تردد کامیون ها 
ترافیک سنگین اســت و با اجرای شاخه شرقی این 
طرح، محله هــای ابوذر، نبرد و افســریه از ترافیک 
سنگین خارج خواهند شد. رئیس پلیس راهور تهران 
بزرگ همچنین اعلام کرد: در شــمال تهران نیز به 
یک کمربندی نیاز داریم که از کنار کوه ها به بزرگراه 

ارتش متصل شود.

جزئیات تملک معارضان طرح
شــهردار منطقه 9نیز جزئیات تملــک معارضان 
پروژه را تشریح کرد. ســیدرحیم مرتضوی گفت: 
400میلیارد تومان برای تملک بخشی از معارضان، 
220میلیارد تومــان برای تملــک اراضی ارتش و 
800میلیارد تومان برای تملک سوله های آموزش و 
پرورش و در مجموع، نزدیک به هزار و 500 میلیارد 
تومان در این زمینه هزینه شد. برای رفع معارضان 

شخصی نیز پیگیری های لازم صورت گرفت.
او با بیان اینکــه 42ملک با قیمــت 9۷0میلیارد 
تومان شناســایی و قیمت گذاری شــده اند گفت: 
ما 540میلیــارد تومان اعتبار از ســازمان املاک و 
مستغلات دریافت کردیم و این درخواست را مطرح 
کردیم که اولویت ها از بین این 42ساختمان اعلام 

شود تا بتوان تملک آنها را به نتیجه رساند.

40,000
دستگاه

شمار خودروهای 
برقی در راه تهران

فیروزهای

رنگ تاکسی های 
برقی تهران

5,000
دستگاه

میزان شارژرهای 
برقی تا پایان سال

7
سال

زمان کارآمدی 
باتری تاکسی ها

350تا500
کیلومترپیمایش

میزان شارژ 
تاکسی های برقی

65,000
دستگاه

قرارداد تاکسی برقی 
تهران با دولت

74
دستگاه

 میزان شارژرهای
برقی فعلی

800
میلونتومان

قیمت پایه خودروهای 
برقی ایرانی

25,000
دستگاه

خودروی سدان

10,000
دستگاه
ون برقی

2500
دستگاه

خودروی اس یو وی

جزئیات تاکسی های برقی تهران

شهرمان درحال آماده سازی  زیرساخت های تردد برای 40هزار تاکسی برقی است

تهران هیچ گاه به اندازه امروز به رویای تردد هزاران 
خودروی تمام برقی نزدیک نبوده اســت. قرار است 

4۰هزار خودروی برقی در قالب تاکســی در معابر 
عمومی شهر مردم را جابه جا کنند و شهرداری برای 
تحقق این رویا درحال آماده کردن زیرساخت هاست.

ورود تاکسی های برقی قرار است در ماه های پیش رو 
صورت گیرد. این ناوگان تمام برقی شــامل ۲۵هزار 
خودروی سدان، ۲۵۰۰دستگاه خودروی اس یو وی و 

۱۰هزار دستگاه خودروی ون برقی است که به زودی با 
رنگ فیروزه ای در تهران دیده خواهند شد.

 شادی مالکی، سرپرســت سازمان تاکسیرانی شهر 
تهران می گوید: طبق قراردادی که شهرداری تهران 
با طرف چینی منعقد شده است از  ماه جاری به مرور 
شاهد ورود نخســتین خودروهای برقی به ناوگان 

تاکســیرانی خواهیم بود. علاوه بر خودروهایی که 
شهرداری تهران رأسا برای واردات آن از چین اقدام 
کرده، براســاس توافقات شهرداری با وزارت صمت، 
تعدادی خودرو نیز که آمــار دقیق آن متعاقبا اعلام 
خواهد شد، دریافت و وارد مدار حمل ونقل عمومی 

می کنیم.

سیدمحمد فخارگزارش
روزنامه نگار
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